
1 
 

Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 12.04.2024 

Číslo: 04831/2024/ORR- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 
 

z 9. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného 

dňa 09.04.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 

4. I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

5. Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 – 2027 

6. Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia,   Ľudovíta Štúra 26, Michalovce 

7. Vyčlenenie finančných prostriedkov na štúdiu realizovateľnosti napojenia Okresného mesta SNV na 

diaľnicu D 1 (vybudovanie obchvatu Harichovce) 

8. Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického 

samosprávneho kraja 2020+ 

9. Koncepcia cyklodestinácie Abov    

10. Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji (obdobie 2022 – 2027 – 

2030)                                       

11. Projekt H2EU EAST GATE - podanie a realizácia projektu v rámci programu Horizon 

12. Informatívne správy 

b) Informatívna správa o činnosti Zastúpenia Košického samosprávneho kraja pri EÚ v Bruseli 

c) Informatívna správa o participácii KSK v projekte „Knowledge Transfer for Widened EU 

Excellence in Advanced Green Technologies, Sustainability and Research Management“, program 

HORIZON CSA, výzva HORIZON-WIDERA-2023-ACCESS-02 

13. Návrhy, podnety a požiadavky 

14. Rôzne 

15. Záver 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp privítala hlavného kontrolóra KSK 

Ing. Jozefa Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú a p. zástupcu riaditeľa úradu KSK Ing. 

Róberta Gimu prítomných členov komisie na 9. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 18 členov, čo je nadpolovičná 

väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne pre potreby 

zhotovenia zápisnice. 
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Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia:  

K bodu č.1 diskusia neprebehla.  

 

Záver:  

Predsedníčka komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku.  

 

Uznesenie č. 12/2024  

Komisia schvaľuje program 9. rokovania Komisie Regionálneho rozvoja.  

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 18  

Za: 18    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 9. rokovania komisie bol schválený 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

 
 Vyjadrenie:  

Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne požiadavky na 

tajomníčku komisie. 

 

Uznesenie č. 13/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 18     

Za: 18    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023(odbor financií)  
 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Róbert Gima, poverený riadením odboru financií  
Diskusia:       Otázku ohľadom vývoja financií v roku 2024 položila doc. Ing. Miriam Šebová, PhD, na ktorú 

jej vedúci odpovedal.  

 

             (Prišiel 1 člen komisie – prítomných 19 členov)  

 

Uznesenie č. 14/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 19     

Za: 19    Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 (odbor financií)  

    

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Róbert Gima, poverený riadením odboru financií 
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Diskusia:  Do diskusie sa zapojil p. Ing. Viktor Dulina  s otázkou na dotáciu pre Košice Región 

Turizmus na marketingové služby poskytované leteckou spoločnosťou. Na otázku odpovedala p. Papáčová 

z odboru financií.  

 

Uznesenie č. 15/2024 

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 19    

Za: 19     Proti: 0   Zdržal sa:  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 – 2027 

(odbor sociálnych vecí) 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Agáta Šafráneková, Referent pre analýzy a financovanie 

Diskusia:     Do diskusie sa zapojili JUDr. Ing. Slavomír Borovský, Ing. Igor Petrik, RNDr. Martin Smrčo, 

doc. Ing. Miriam Šebová, PhD., ktorí sa informovali prevažne o priebehu zberu údajov prostredníctvom 

dotazníkového prieskumu. Zároveň predostreli návrhy na zlepšenie do budúcna za účelom lepšej výpovednej 

hodnoty strategického dokumentu. 

 

      (Prišiel 1 člen komisie – prítomných 20 členov)  

 

 

Uznesenie č. 16/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 20     

Za: 20     Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26, 

Michalovce (odbor školstva) 
 

Vyjadrenie:  RNDr. Ivana Péchyová, Referent pre odborné vzdelávanie a rozvoj školstva 
 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

      (Odišiel 1 člen komisie – prítomných 19 členov)  

 

Uznesenie č. 17/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 19     

Za: 19     Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 
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K bodu č.7 

Vyčlenenie finančných prostriedkov na štúdiu realizovateľnosti napojenia Okresného mesta 

SNV na diaľnicu D 1 (vybudovanie obchvatu Harichovce)  (odbor regionálneho rozvoja)  
 

Vyjadrenie:  Informácie k materiálu podala Ing. Barbora Kováčová. Hlasovanie k tomuto bodu bude Per 

rollam.  

 

K bodu č.8 

Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického 

samosprávneho kraja 2020+ (odbor regionálneho rozvoja) 

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru regionálneho 

rozvoja 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Uznesenie č. 18/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 7:  

 

Prítomní: 19     

Za: 19      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.9 

Koncepcia cyklodestinácie Abov (odbor regionálneho rozvoja) 

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Mgr. Monika Sivulič 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili doc. Ing. Miriam Šebová, PhD., JUDr. Ing. Slavomír Borovský, Miklós 

Kukó, ktorí sa pýtali na zapracovanie konkrétnych úsekov do predmetného dokumentu. Zároveň prebehla 

diskusia k inštalácií bikepointov.  

 

(Odišiel 1 člen komisie – prítomných 18 členov) 

Uznesenie č. 19/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 8:  

Prítomní: 18     

Za: 18    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.10 

Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji (obdobie 2022 – 2027 

– 2030) 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Bc. Henrieta Karašová, referent pre cestovný ruch 
 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásil Ing. Viktor Dulina, ktorý sa opýtal či KSK plánuje riešiť  napojenie na 

Prešov. Na predmetné odpovedala Bc. Henrieta Karašová.  
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Uznesenie č. 20/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 9:  

Prítomní: 18     

Za: 18      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.11 

Projekt H2EU EAST GATE - podanie a realizácia projektu v rámci programu Horizon  

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani RNDr. Katarína Sasaráková– projektový manažér 
 

Diskusia: Pani predsedníčka sa opýtala na termín podania a či vieme, prečo sme minulý rok v projekte 

neboli úspešní. RNDr. Sasaráková odpovedala, že termín je 17.4.2024 a disponujeme posudkom od 

hodnotiteľov z minulého roka. 

(Odišli 3 členovia komisie – prítomných 15 členov) 

 

 

Uznesenie č. 21/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 10:  

Prítomní: 15     

Za: 15     Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.12 

Informatívne správy 
b) Informatívna správa o činnosti Zastúpenia Košického samosprávneho kraja pri EÚ v Bruseli  

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Barbora Kováčová poverená riadením Odboru 

regionálneho rozvoja 
 

Diskusia: Pán JUDr. Ing. Slavomír Borovský sa  opýtal prečo je kancelária v Bruseli pod regionálnym 

rozvojom. Pani Ing. Kováčová mu zodpovedala, že obsahovo odbor regionálneho rozvoja zastrešuje 

záležitosti, ktoré sa obhajujú aj v Bruseli.  

 

Uznesenie č. 22/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a vziať na vedomie 

podľa predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 11:  

Prítomní: 15     

Za: 15      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

c) Informatívna správa o participácii KSK v projekte „Knowledge Transfer for Widened EU 

Excellence in Advanced Green Technologies, Sustainability and Research Management“, 

program HORIZON CSA, výzva HORIZON-WIDERA-2023-ACCESS-02 
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Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani RNDr. Katarína Sasaráková– projektový manažér 

Diskusia: doc. Ing. Miriam Šebová, PhD.sa opýtala na rozpočet projektu.RNDr. Katarína Sasaráková 

uviedla, že KSK získa 48 125 EUR. Ing. Kováčová doplnila, že ide o soft projekt, ale je pre nás 

dôležité sa zapojiť a získavať body do budúcna.  
 

Uznesenie č. 23/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 12:  

Prítomní: 15     

Za: 15      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.13 

Návrhy, podnety a požiadavky 
 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

 

K bodu č. 14 

Rôzne 
 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v tomto bode.  

 

Diskusia: Diskusia neprebehla. 

 

K bodu č.15  

Záver 
 

Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp, poďakovala prítomným za účasť. Ďalšie rokovanie 

komisie sa uskutoční 4.6.2024 o 13:30.   

 

 

 

 

 

..................................................       .................................................... 

   Ing. Barbora Kováčová                      Mgr. Adrianna Gergely Papp 

     tajomníčka komisie                                                                predsedníčka komisie 


